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س�ام برش�ما مخ�اطبان هميش�گي »جوان«. دلگويه هاي شما 
عزيزان را از طريق ش�م�اره 88498440 شنوا و پ�ذيرا هستيم. 
اين ستون را مس�ئولان و مديران با حساس�يت ويژه مي خوانند.

   ارائه آمار در كنار عمل به وعده ها در هفته دولت 
 محسني – تهران: در هفته دولت بهتر است مسئولان در كنار ارائه 
آمار عملكرد به ناكار آمدي دس��تگاه هاي خود نيز اشاره بكنند. در اين 
هفته بهتر است همچنين به وعده هاي داده شده خود نيز عمل كنند. 

    خيابان مطهري و ميرزاي شيرازي در قرق موش ها 
مينايي – تهران: خيابان مطهري و ميرزاي شيرازي به محل جولان 
موش ها تبديل شده است. گويا اقدامات صورت گرفته تاكنون در اين 
محدوده نتوانسته است از جمعيت موش ها بكاهد. در ساعات صبحگاهي 

و شامگاهي موش ها محل را در قرق خود قرار داده اند.

غيردولت�ي  م�دارس  توس�عه  از  حماي�ت 
پرس�رو صداترين ط�رح از مي�ان اولويت هاي 
آموزش و پرورش دولت يازدهم به شمار مي رود 
كه به رغم انتقادات وارد به آن، در حال اجراست. 
با اي�ن ح�ال و طبق ش�واهد موج�ود مدارس 
غيردولتي در س�ال هاي اخير در حوزه ارتقاي 
سطح كيفي خدمات آموزشي و پرورشي دست 
نظام آموزشي را در پوس�ت گردو گذاشته اند. 
ديروز رس�انه ها خبري به نق�ل از رئيس مركز 
سنجش آموزش و پرورش منتشر كردند كه طي 
آن اعام شده پايين ترين نمرات امتحانات نهايي 
متعلق به مدارس غيردولتي اس�ت. انتشار اين 
خبر در رسانه ها نشان از عدم همراهي مدارس 
غيردولتي با نظام آموزشي كشور به رغم حمايت 
همه جانبه آموزش و پرورش از اين مدارس است. 
ارتقاي كيفيت آموزشي يكي از توجيهاتي است كه 
مديران ارشد آموزش و پرورش در دفاع از توسعه 
مشاركت ها يا همان توسعه مدارس غيردولتي ارائه 
مي دهند؛ طرحي كه به رغم انكار مسئولان مزبور، 
از سوي منتقدين به خصوصي سازي نظام تعليم و 

تربيت تعبير مي شود. 
با اين وجود شواهد نش��ان مي دهد برخلاف آنچه 
علي اصغر فاني، وزير آم��وزش و پرورش يا مرضيه 
گرد، معاون وي ادعا و به اس��تناد آن از گس��ترش 
مدارس غيردولتي دفاع مي كنند، يعني تجربه 28 

ساله تأس��يس و اداره اين مدارس، برآيند عملكرد 
غيردولتي ها چندان هم موفق نبوده است يا دست 
كم در دوره هايي و به تناسب اهميت يافتن تمركز 
بر تأمين منابع مالي ب��ا ف��راز و فرودهايي همراه 

بوده است. 
يكي از شواهد موجود بررسي كمي و كيفي نمرات 
دانش آموزان در مدارس مختلف از جمله مدارس 

غيردولتي است. 
 غيردولتي ها مردود شدند

در اين زمينه عبدالرس��ول عم��ادي، رئيس مركز 
س��نجش وزارت آموزش و پرورش روز گذشته در 
گفت وگو با رسانه ها اعلام كرد: پايين ترين نمرات 
امتحان��ات نهايي متعل��ق به م��دارس غيردولتي 
اس��ت. وي درباره وضعيت كيف��ي و كمي نمرات 
دانش آموزان در مدارس غيردولتي گفت: مدارس 
غيردولت��ي در جدول ميانگين نم��رات امتحانات 
نهايي دانش آموزان، پايين تري��ن رتبه را دارند، به 
طوري كه تقريباً در تمام مناطق كش��ور حتي در 
شهرهاي بزرگ همانند تهران در مناطق بالاشهر 
نيز وضعيت نمرات امتحانات نهايي دانش آموزان 
مدارس غيردولتي مطلوب نيست و مدارس در آخر 

جدول قرار دارند. 
رئيس مركز سنجش وزارت آموزش و پرورش گفت: 
خانواده ها بايد در انتخاب مدرسه فرزندان شان دقت 
كنند، برخ��ي از مدارس غيردولتي ممكن اس��ت 

نمرات غيرواقعي به خانواده ها اعلام كنند و خانواده 
تصور مي كند كه فرزندشان نمرات خوبي مي گيرد.  
وي تصريح كرد: اين در حالي است كه هنگامي كه 
دانش آم��وزان مدارس غيردولت��ي امتحان نهايي 

مي دهند، نمرات خوبي نمي گيرند. 
عمادي تأكيد كرد: در همه مناطق كشور پايين ترين 
نم��رات امتحانات نهاي��ي را دانش آموزان مدارس 
غيردولتي دارند.  در مجموع نتايج مطالعات روي 
عملكرد م��دارس غيردولتي نش��ان مي دهد اين 
مدارس همواره در كيفيت بخشي آموزشي و تربيتي 
با چالش هايي هم��راه بوده اند و ب��راي همپايي با 
ايده آل هاي آموزش��ي و پرورش��ي نظام مسائلي 
داشته اند. با اين وجود آنچه اين مدارس را از ميان 
انتخاب هاي خانواده ها ح��ذف نكرده آمار پذيرش 

دانش آموزان آنها در آزمون سراسري است. 
 تأثي�ر س�وابق تحصيل�ي ب�ر كنك�ور  

غيردولتي ها را از سكه مي اندازد
به بيان ديگر 12 سال تحصيل در آموزش و پرورش 
در نزد دانش آم��وزان و خانواده هاي��ي كه مدارس 
غيردولتي را براي تحصي��ل برمي گزينند، مقدمه 
ورود به دانش��گاه است و اساس��اً به اين سال ها به 
عنوان سال هاي مفيد فراگيري مهارت هاي زندگي 
و مباني علمي و اخلاقي نگاه نمي ش��ود. بنابراين 
استقبال كاذبي كه گاهي از مدارس غيردولتي ديده 
مي ش��ود و مديران آموزش و پرورش را تشويق به 

گسترش آنها مي كند، در پي ناديده گرفتن جايگاه 
آموزشي و تربيتي مدارس رقم خورده است. 

بنابراين انتظار مي رود با اجراي مس��تمر و تثبيت 
قانون جديد س��نجش و پذيرش دانشجو و ميزان 
تأثير سوابق تحصيلي در فرآيند پذيرش دانشجو 
و افزايش اثردهي اين ميزان، در پذيرش داوطلبان 
كنكور در سال هاي آتي، مدارس غيردولتي نقش 

كلاس كنكوري خود را نيز از دست بدهند. 
با اين حس��اب به نظر مي رس��د دولت در حمايت 
از توس��عه مدارس غيردولتي دچار افراطي بدون 
آينده نگري اس��ت. منتقدان عملك��رد آموزش و 
پرورش در دولت يازدهم اين مسئله را نيز تأييدي 
بر توجه افراطي و تك بعدي نگري در تأمين منابع 
مالي دستگاه هاي اجرايي ارزيابي مي كنند. چنانچه 
پيشتر نيز بي توجهي به مسائل تربيتي، بروز فاصله 
طبقاتي و حتي ش��كاف هاي آموزش��ي از تبعات 
توسعه مدارس غيردولتي به شيوه كنوني برشمرده 

شده بود. 
 دولت در مدرس�ه داري سنتي هم تجديد 

مي شود
علاوه بر اينكه تمركز بر توسعه مدارس غيردولتي 
با وجود ناديده گرفتن نق��اط ضعف اين مدارس و 
حتي ناهماهنگي آنها با نظام تعلي��م و تربيت كه 
شعار ارتقاي كيفيت، ترجيع بند اقدامات آن است، 
ساير انواع مدارس را نيز تحت تأثير قرار مي دهد، 
به گونه اي كه مدرسه داري دولتي آن هم به شيوه 
سنتي نيز متأثر از شيوع خصوصي سازي مي شود 
و با گرفتن وجه در مناسبت ها و به عناوين مختلف 
باعث مي شود خدمات آموزشي آنها نيز طبقه بندي 
شده، دستخوش تغييراتي ش��ود و در نهايت نيز از 
مدارس كشور نه اين بماند و نه آن.  از سوي ديگر 
با تصريح رئيس مركز س��نجش آموزش و پرورش 
كه در بالا ذكر ش��د، خبري از كيفيت آموزشي در 
مدارس غيردولتي هم نيست، به علاوه اينكه طبق 
گفته اين مقام مسئول برخي مدارس غيردولتي با 
اعلام نمرات غيرواقعي به خانواده ها تنها به دنبال 
جلب مشتري هستند، بدون ارائه خدمات آموزشي 
و تربيتي در خ��ور.   مديران آم��وزش و پرورش در 
سال هاي اخير در رد نظر منتقدان توسعه مدارس 
غيردولتي، ايده آل هاي مديريتي را در دفاع از اين 
مدارس بيان مي كنند، در حالي كه در اجرا به ندرت 
مديريت مدارس غيردولتي در زمره دسته اي قرار 
مي گيرند كه بيش از مناب��ع موجود و مورد انتظار 
در ورودي هاي سيستم مدرسه، بر فرآيند سيستم 
مدرس��ه و بهبود ارتقاي مستمر فرآيند ها همراه با 
تعيين اس��تراتژي ها و راهكارهاي مرتبط تمركز 
دارند. در چنين مدارسي همه تلاش و هدف مدرسه 
و مدير معطوف به رضايت دانش آموزان و توس��عه 
يادگيري اس��ت و تا وقتي رضايت دانش آموزان و 
معلمان حاصل نشده باشد، در مدرسه كاري انجام 

نگرفته است. 

غيردولتي هاي محبوب دولت يازدهم مردود شدند 
رئيس مركز سنجش آموزش و پرورش: پايين ترين نمرات امتحانات نهايی متعلق به مدارس غيردولتی است!

   امتحانات نهايي شهريور ماه ويژه دانش آموزان دوره پيش دانشگاهي، 
سال سوم متوسطه نظري و سال سوم متوسطه فني و حرفه اي است. 
بر اس��اس گزارش آموزش و پرورش اين امتحانات از اول شهريور آغاز 
شده و تا 20 شهريورماه ادامه خواهد داش��ت و نتايج امتحانات نهايي 
نيز نهايتاً تا 10 روز پس از آخرين آزمون اعلام خواهد شد و در نهايت تا 

پايان شهريورماه پرونده امتحانات نهايي بسته خواهد شد. 
    محمد رضا فراهاني، معاون فرهنگي و دانش��جويي وزير بهداشت 
گفت: وام دانشجويي 15 درصد افزايش مي يابد و اگر منابع پيش بيني 

شده تأمين شود، اين موضوع از مهرماه محقق خواهد شد. 
   مديركل فرهنگي و اجتماعي صندوق بازنشستگي كشور از افزايش 
كمك هزينه درماني براي بازنشستگان خبر داد و گفت: زمان ثبت نام 
براي وام هاي ضروري با رايزني هايي كه در حال انجام است از نيمه دوم 
سال خواهد بود.  عباس رشيدي گفت: كل خدمات بيمارستاني اي كه از 
سوي صندوق به بازنشستگان ارائه مي شود در پنج محور است. اعمال 
جراحي مهم و فوق تخصصي س��قف 15 ميليون تومان دارد و بستري 

عمومي 7 ميليون و 500 هزار تومان است. 
    غلامرضا انصاري، عضو شوراي اسلامي شهر تهران گفت: پيشنهاد 
مي دهم چهارراه پارك وي ي��ا خيابان نفت به ن��ام مصدق نامگذاري 

شود. 
   داود پرهيزگار، رئيس سازمان هواشناسي كشور به مناسبت هفته 
دولت ضمن تش��ريح كارنامه عملكرد اين س��ازمان، از افزايش 7هزار 
درصدي توان پردازشي سازمان هواشناس��ي طي دولت يازدهم خبر 
داد و گفت: اميدواريم در سال پاياني برنامه ششم توسعه بتوانيم جايگاه 

هواشناسي ايران را تا حد هواشناسي توسعه يافته ارتقا دهيم. 
   محمود اسلاميان، مديرعامل صندوق بازنشستگي كشوري با اشاره 
به حضور يك ميليون و 200 هزار بازنشسته عضو صندوق اظهار كرد: 
متأسفانه حقوق اين افراد همپاي نرخ تورم رشد نيافته است، به عنوان 
مثال در سال 81 نرخ تورم 18/4 درصد بود اما افزايش حقوق 10 درصد 
انجام شد و كاهش قدرت خريد 67 درصدي بازنشستگان را به دنبال 
داشت اما از سال 93 با كاهش نرخ تورم، افزايش حقوق نيز در حد تورم 

يا بيشتر از آن انجام شد. 
   مجيد قديمي، رئيس س��ازمان آموزش و پرورش استثنايي با بيان 
اينكه در حال حاضر 22 هزار پرسنل داريم كه 17 هزار نفر از آنان معلم 
هستند، گفت: تراز معلمان اس��تثنايي معمولاً از معلمان عادي بالاتر 
است زيرا بايد تخصص داشته باشند، البته نياز است كه اطلاعات آنها 

مرتباً به روز شود.
   اعضاي تيم ربوكاپ دانشگاه صنعتي اميركبير با تشريح نحوه ساخت 
ربات خود كه در مس��ابقات بين المللي ربوكاپ آلمان 2016 موفق به 
كسب مقام نخست بخش فني شد، »حفظ تعادل ربات« را بزرگ ترين 

چالش ساخت ربات ها در اين مسابقات دانستند. 
   ناصر صبحي ، مديركل دفتر برنامه ريزي ازدواج و تعالي خانواده بر 
اساس آمار 14 درصد طلاق در يك سال نخست ازدواج و 50 درصد در 
پنج سال نخست زندگي مشترك اتفاق مي افتد.  امروزه مشاوره دهي 
برخي افراد غيرمتخصص در مراكز مشاوره ازدواج از معضلاتي است كه 

با آن مواجه هستيم كه بايد برچيده شود.  
     يوسف اصغري يك محقق طب سنتي گفت: بيماري برص )لكه هاي 
سفيد پوستي( ظاهراً درمان ندارد اما يكي از خواص غازياغي،  درمان 
برص است و به شيوه هاي مختلفي مي توان براي درمان اين بيماري از 

غازياغي استفاده كرد. 

 احياي سازمان ملي جوانان
 يا محفل هزينه  راحت در انتخابات؟!

»س��ازمان ملي جوانان در نيمه دوم س��ال احيا مي شود« ؛ اين خبري 
است كه روز گذشته رضا حجتي، مديركل مش��اركت هاي اجتماعي 
وزارت ورزش و جوان��ان در دوره تخصصي دانش افزايي س��ازمان هاي 
مردم نهاد كش��ور تحت عنوان حاشيه نشيني و مش��اركت اجتماعي 
جوانان آن را رسانه اي كرد. احياي س��ازمان ملي جوانان در نيمه دوم 
س��ال و در ماه هاي پاياني دولت يازدهم در حالي صورت مي گيرد كه 
از ابتداي تجميع س��ازمان تربيت بدني و س��ازمان ملي جوانان و رأي 
مجلس به اين تجميع ناجور بس��ياري از كارشناسان حوزه جوانان بر 
اشتباه بودن اين ادغام ناجور تأكيد داشتند. با وجود اين اما وزارتخانه 
تازه متولد ش��ده به كار خود ادامه داد و امسال وارد شش سالگي خود 
مي شود. شش سالي كه بيش از سه سال آن در دولت يازدهم بوده است. 
اما اگر به كارنامه عملكرد اين وزارتخانه نوپا نگاهي بيندازيم، مي بينيم 
كه طي اين سال ها كارنامه عملكردي اين وزارتخانه نه در حوزه ورزش 
قابل قبول بوده و نه در حوزه جوانان، به خصوص اينكه در دولت يازدهم 
با كنار گذاشته شدن محمود گلزاري، معاون سپيد موي ساماندهي امور 
جوانان و جانشيني محمدرضا رستمي، ديگر در عمل اين معاونت به كما 
رفت و به جز چند اقدام شعاري و تلاش براي فروش بيمه نامه ازدواج و 
اوقات فراغت به جوانان، هيچ عملكردي در كارنامه معاونت ساماندهي 
امور جوانان ثبت نشده است. با وجود تمام اينها اگر دولت يازدهم براي 
جوانان برنامه اي داشت، مي توانست در قالب معاونت ساماندهي جوانان 
هم اين برنامه ها را پيش ببرد. بنابراين با همه انتقاداتي كه به معاونت 
ساماندهي جوانان وزارت ورزش و جوانان وارد است، اين انتقادات تنها 
انتقادات س��اختاري نيست و بيش��تر بر عملكرد اين معاونت متمركز 
است. بر اين اساس بديهي است با همين ساختار مديريتي و برنامه اي 
هر عنوان ديگري كه بر سر در ساختمان خيابان سايه چسبانده شود، 
تفاوتي نخواهد داش��ت چراك��ه جوانان جامعه تغيي��ري در وضعيت 
مطالبات خود احس��اس نمي كنند. پس اين فرضيه كه احياي دوباره 
سازمان ملي جوانان براي پيگيري امور مربوط به آنهاست، فرضيه اي 
مردود است. اين اقدام آن هم در ماه هاي پاياني دولت يازدهم و روزهاي 
منتهي به انتخابات رياست جمهوري دوازدهم تنها يك هدف را به ذهن 
هر شنونده اي متبادر مي كند و آن چيزي نيست جز بهره برداري هاي 
سياسي به منظور دستيابي به اهداف انتخاباتي براي رياست جمهوري 

دوره دوازدهم. 
اين تجربه اي است كه در دوران رياست رحيم عبادي بر سازمان ملي 
جوانان در دولت اصلاحات هم صورت گرفت و اين س��ازمان بر خلاف 
مأموريتي كه برايش تعريف ش��ده بودجه ه��اي قابل توجهي را براي 
دس��تيابي به اهداف سياس��ي صرف كرد. در حالي كه هم اكنون و در 
ساختار كنوني، معاونت ساماندهي امور جوانان از آنجايي كه تحت نظر 
وزارت ورزش و جوانان است استقلال كافي براي چنين فعاليت هايي 
ندارد و در ص��ورت ورود اين معاونت به بحث ه��اي انتخاباتي و صرف 
بودجه براي اين مقصود، نهادهاي نظارتي همچون مجلس مي توانند 
وارد ميدان ش��وند و وزير را به پاس��خگويي در برابر ملت وادار سازند. 
در حالي كه چنين نظارتي براي يك س��ازمان وجود ن��دارد و نظارت 
بر عملك��رد اصلي ترين توجيهي ب��ود كه نماين��دگان موافق تجميع 
سازمان تريبت بدني و سازمان ملي جوانان و تبديل اين دو سازمان به 
وزارتخانه در توجيه رأي موافق شان به اين ماجرا داشتند. اما بازگشت 
به گذشته و تولد دوباره سازمان ملي جوانان در دوراني كه تنور تبليغات 
انتخاباتي براي رياست جمهوري دوره دوازدهم داغ مي شود، فرصتي 
را به دست مي دهد تا از مسير تقويت سمن ها، اهداف سياسي را پيش 
برند. اين درس��ت همان مسيري اس��ت كه معاونت زنان و خانواده در 
انتخابات مجلس پي گرفت تا ش��اهد تغيير تركيب بندي نمايندگان 
تهران به سمت اصلاح طلبان باشيم. حالا نوبت آن است كه در انتخابات 
رياست جمهوري اين س��ناريو با جامعه هدفي بزرگ تر يعني جوانان 

تكرار شود. 

فتاح:شهرداريهمكاريكندمشكلمسكنمددجويانراحلميكنيم
اعضاي شوراي پايتخت خواستار استفاده از مددجويان كميته امداد در پروژه ها شدند 

رئي�س كميت�ه ام�داد ام�ام خمين�ي )ره( در 
جلس�ه ش�وراي پايتخت گف�ت: در صورتي كه 
ش�هرداري زمين و مجوز بدهد، مشكل مسكن 
مددجويان را ح�ل مي كنيم و اي�ن توانمندي را 
داريم كه نس�بت به س�اخت مس�كن براي اين 
افراد اق�دام كنيم. اي�ن س�خنان در حالي بيان 
شد كه اعضاي ش�وراي پايتخت از فضاي سبز و 
اماك كميته امداد گرفته تا كمك به محرومان و 
آسيب ديد گان را از كميته امداد درخواست كردند. 
 در جلسه روز گذشته شورا ي پايتخت كه به صورت 
علني برگزار شد اعضاي شورا در خصوص اقدامات 
كميته امداد ب��ه بح��ث و تبادل نظ��ر پرداختند و 
خواس��ت هاي خود را در اين زمينه بيان كردند. در 
اين خصوص رحمت الله حافظي، رئيس كميسيون 
سلامت، محيط زيست و خدمات شهري شوراي شهر 
تهران، با اش��اره به املاك و باغات متعلق به كميته 
امداد اظهار كرد: در نگهداري فضاي سبز اين املاك 
تعلل صورت مي گيرد و انتظار داريم دقت بيشتري در 

حفظ و نگهداري از اين باغات صورت گيرد. 
    اش�تغال زايي كميت�ه امداد ب�ا همكاري 

سمن ها 
 در ادامه جلس��ه الهه راس��تگو، عضو كميس��يون 
اجتماعي و فرهنگي ش��وراي اسلامي شهر تهران با 
بيان اينكه 20 سال مستمر مراجعيني به كميته امداد 
داشته ام كه عملكرد اين نهاد براي شان رضايت بخش 
بوده اس��ت، اظهار داش��ت: قطعاً از اين حيث لازم 
اس��ت از عملكرد فعالانه كميته امداد تقدير ش��ود.  
وي با اش��اره به اينكه به عنوان يك فعال اجتماعي 
رويكردهاي كميته امداد را پرثمر مي دانم، خطاب به 
رئيس اين سازمان افزود: حل آسيب هاي اجتماعي 
در گرو نگاه ريشه اي به اين پديده و رفع سرمنشأ آنها 
بوده چراكه بروز بسياري از مسائل ناشي از موضوعات 
ديگر است.  وي افزود: قطعاً كميته امداد با بهره گيري 
از اين توان و پتانس��يل بالقوه رسيدگي به وضعيت 
معيشت محرومان و رفع آسيب هاي به دنبال آن را با 
صرف حداقل هزينه تسريع خواهد بخشيد.  راستگو 
با ذكر پيشنهاد همكاري س��ازمان هاي مردم نهاد و 
كميته امداد خاطرنشان كرد: همكاري اين دو نهاد 
مردمي در ارائه آموزش هاي مهارت آموزي و در نهايت 
اشتغال زايي بسياري از آسيب هاي ناشي از بيكاري را 

براي محرومان كاهش خواهد داد.   همچنين اقبال 
شاكري، عضو ديگر شورا ضمن تقدير از سيستم جديد 
جمع آوري صدقات توسط كميته امداد، اظهار داشت: 
پيشنهاد من به شهرداري اين است كه در پروژه هاي 
عمراني به جاي استفاده از كارگران خارجي از افراد 

مددجوي كميته امداد استفاده كند. 
     كميت�ه امداد ه�ر چقدر س�اختمان دارد 

بفروشد و به نيازمندان كمك كند 
احمد دنيا مالي، رئيس كميسيون عمران و حمل ونقل 
شوراي اسلامي ش��هر تهران گفت: كميته امداد هر 
چقدر ساختمان دارد بفروشد و چادر بزند. هر چقدر 
وضع كميته امداد خراب تر باش��د وضع نيازمندان 
كشور بهتر است.  حبيب كاش��اني پس از اظهارات 
سيدپرويز فتاح، رئيس كميته امداد امام خميني)ره( 
اظهار داشت: بر اس��اس اعلام وزير تعاون، كار و رفاه 
اجتماعي حقوق كمتر از يك ميلي��ون و 800 هزار 
تومان زير خط فقر است و بايد نسبت به توانمندسازي 
مددجويان اقدام شود.  وي افزود: ما از رئيس كميته 
امداد امام خميني )ره( انتظار ارائه برنامه هاي پنج ساله 
داريم تا در قالب اين برنامه نسبت به توانمندسازي 
مددجويان اقدام كند. بايد برنامه اي ارائه شود كه 200 
تا 300 هزار نفر از مددجويان كميته امداد كمتر شوند 
و به خودكفايي برسند و آمار نيازمندان در بهزيستي 

و كميته امداد به حداقل برس��د.  كاشاني خطاب به 
رئيس كميته امداد گفت: اگر قصد داريد كميته امداد 
را به شهرداري بدهيد ما حاضريم ش��هرداري را به 
كميته امداد بدهيم.  وي افزود: شهرداري واقعاً تحت 
فشار است و بر اساس گفته شهردار تهران 20 هزار 

ميليارد تومان بدهي دارد. 
    ش�هرداري همكاري كند مشكل مسكن 

مددجويان را حل مي كنيم
سيدپرويز فتاح، رئيس كميته امداد امام خميني )ره( 
پس از اظهارات اعضاي ش��وراي شهر درباره كميته 
امداد اظهار داش��ت: اينكه فقر ريشه آسيب هاست 
جمله درس��تي اس��ت ولي چرا فقر ايجاد مي شود؟ 
مس��ائلي مانند ركود، تورم، قاچاق و ديگر معضلات 
اجتماعي موجب توليد فقر در جامعه مي شود.  وي 
درباره تذكري مبني بر س��اماندهي املاك كميته 
امداد ام��ام خميني )ره( اظهار داش��ت: اگر موردي 
درباره املاك كميته امداد وج��ود دارد آن را اعلام 
كنند، بررس��ي خواهيم ك��رد.  فتاح بيان داش��ت: 
كميته امداد امام خميني )ره( و ش��هرداري تهران 
به صورت هماهن��گ فعاليت مي كنن��د و تاكنون 
به درخواس��ت هايي كه كميته امداد داش��ته است 
شهرداري پاسخ مثبت داده و توانسته ايم نسبت به 
حل مشكلات اقدام كنيم.  رئيس كميته امداد امام 

خميني )ره( تأكيد كرد: ما مشكل مددجويان تهراني 
كميته امداد را حل مي كنيم و شهرداري نيز زمين و 
مجوز به ما بدهد و ساخت اين مسكن ها را به كميته 
امداد بس��پارد. اگر مش��كل زمين و مجوز حل شود 
كميته امداد اين توانمن��دي را دارد كه مددجويان 
را خان��ه دار كند.  وي گف��ت: در حال حاض��ر ما در 
ساختمان سوهانك ساكن نيستيم و در ساختماني 
واقع در آزادي هستيم كه البته شهردار تهران براي 
خريد س��اختمان س��وهانك وارد ش��د، ولي نهايتاً 
نتوانس��تيم معامله كنيم و با دولت معامله كرديم.  
فتاح بيان داشت: در كش��ور 200 هزار يتيم تحت 
پوش��ش كميته امداد وجود دارد ك��ه يك ميليون 
حامي دارند يعني به ازاي هر يك يتيم 5 حامي وجود 
دارد.  رئيس كميته امداد امام خميني )ره( گفت: اكثر 
اين حامي ها در تهران ساكن هستند و به ديگر نقاط 

كشور كمك مي كنند. 
 وي يادآور شد: خانواده 35هزار زنداني تحت پوشش 
كميته امداد است و اگر مواردي نيز معرفي شوند با 
توجه به ضوابط و قوانين مورد حمايت كميته امداد 
قرار خواهند گرفت.  فتاح گف��ت: در ايام ماه مبارك 
رمضان باغ موزه قصر را در اختيار كميته امداد قرار 

دادند كه عملكرد خوبي در آن ايام داشتيم. 
    درآمد 280 ميلياردي كميته امداد 

رئيس كميته ام��داد امام خميني )ره( يادآور ش��د: 
براي فروش توليدات مددجويان نيز قسمت هايي از 
مترو را در اختيار كميته امداد قرار داده اند كه نسبت 
به اش��تغال زايي مددجويان و ايجاد بسترهاي لازم 
اقدام ش��ده اس��ت.  وي تصريح كرد: 53 هزار تومان 
حداقل مستمري كميته امداد به مددجويان است كه 
دولت براي 4 ميليون نفر مددجو مستمري پرداخت 
مي كند و مابقي اعتب��ارات كميته امداد صرف ديگر 
خدمات از جمله درمان مي شود، البته ناگفته نماند كه 
دولت به رغم مستمري ها سبد كالا نيز به مددجويان 
ارائه مي كند.  فتاح گفت: البته با تمام رس��يدگي ها 
و عملكردها در ارائه خدمت ب��ه مددجويان كميته 
امداد ناكام هس��تيم و بايد به سمتي پيش برويم كه 
مددجويان روي پاي خود بايس��تند.  رئيس كميته 
امداد امام خميني )ره( گفت: درآمد كميته امداد از 
صندوق هاي صدقات در تهران 42 ميليارد تومان و در 
كل كشور 280 ميليارد تومان در سال 94 بوده است. 

 نظارت هوشمند بر محيط زيست
 با پهپادهای ساخت سپاه 

مشاور رئيس سازمان حفاظت محيط زيست روز گذشته در جمع 
محيط بانان استان گلستان گفت: در عرصه بهداشت محيط  زيست 
انساني در كشور توفيق خدمت داش�تم و معتقد هستم بهداشت 
محيط  زيست انساني مدعيان زيادي دارد اما محيط زيست طبيعي 
ما به دليل اينكه گياه و حيوان زبان گفتن ندارند، مغفول  مانده است. 
سعيد نمكي از خريد پهپاد براي كنترل هوش��مند محيط زيستي در 
كشور خبر داد و گفت: هوا و فضاي سپاه كارهاي خوبي در پهپاد انجام 
داده و درصدد اين هس��تيم با خريد پهپاد هوش��مند كردن نظارت از 
محيط  زيست را از پارك ملي گلستان به عنوان پايلوت در كشور آغاز 

كنيم. 
وي با بيان اينكه مصمم هس��تيم كه پاس��گاه هاي محيط زيست را به 
موتورسيكلت هاي خوب با توجه به ش��رايط محيط مجهز كنيم، ابراز 
داشت: غفلت هاي ما به محيط زيس��ت باعث بروز ريزگرد و مشكلات 

زيست محيطي شده است. 
مش��اور رئيس س��ازمان حفاظت محيط زيس��ت با بيان اينكه گاهي 
با توس��عه عمراني و اقتصادي در فضاي محيط  زيس��ت باعث نابودي 
عرصه هاي منابع طبيعي مي شويم، بيان داش��ت: آب هاي زيرزميني 

استان هاي كشور را امروز با كشاورزي نابخردانه نابود كرديم. 
نمكي به نبود مشاركت بين بخشي دستگاه هاي اجرايي با محيط زيست 
اشاره كرد و گفت: تاكنون يك هماهنگي بين بخشي در محيط زيست 
ايران نداشته ايم و هر دس��تگاهي به شكلي براي خود از محيط  زيست 

بهره برداري داشته است. 
وي ابراز داشت: امروز يكي از امن ترين كشورهاي منطقه را داريم و با 
تلاش شبانه روزي سربازان گمنام امام زمان و سپاه كسي نمي تواند نگاه 
چپ به مرزهاي كشور داشته باشد اما س��ؤال من اين است كه چرا در 
كشور پاسگاه محيط زيستي به آتش كشيده مي شود اما متخلفي براي 

آن پيدا نمي كنيم. 
مشاور رئيس سازمان حفاظت محيط زيست خاطرنشان كرد: در پارك 
ملي گلستان آخرين پروانه شكار سال 1346 توسط جك اوكانر دريافت 
شد و در آن زمان در استان گلس��تان 18 هزار گونه قوچ و ميش وجود 
داشت اما امروز خيلي خوش باورانه 20 درصد گونه قوچ و ميش در اين 

پارك ملي باقي مانده است. 
نمكي با بيان اينكه مردم ما هنوز مهرباني با طبيعت را آن گونه كه بايد 
نياموختند، افزود: پرنده مهاجر از مرزهاي ما وارد مي ش��ود و رفتارش 

تغيير كرده و با شليك هاي فراوان استرس پيدا مي كند. 
وي به برنامه هاي محيط زيس��ت در كشور اش��اره و تأكيد كرد: ما در 
س��ازمان برنامه و بودجه چند هدف را دنبال مي كنيم و به عنوان يك 
سياست اجازه نمي دهيم توسعه زيرس��اخت ها منابع طبيعي را نابود 

كند. 
مشاور رئيس سازمان حفاظت محيط زيست از خريد پهپاد براي كنترل 
هوشمند محيط زيستي در كش��ور خبر داد و گفت: هوا و فضاي سپاه 
كارهاي خوبي در پهپاد انجام داده و در صدد اين هستيم با خريد پهپاد 
هوشمند كردن نظارت از محيط زيست را از پارك ملي گلستان به عنوان 

پايلوت در كشور آغاز كنيم. 

آغاز طرح رسمي LEZ از مهر
دبي�ر ش�وراي عال�ي هماهنگ�ي ترافي�ك ش�هرهاي كش�ور 
از آغ�از ط�رح LEZ ب�ه ط�ور رس�مي از مهرم�اه خب�ر داد. 
پوري��ا محمديان، مدي��ركل دفتر حم��ل و نقل و دبير ش��وراي عالي 
هماهنگي ترافيك شهرهاي كشور در نشست خبري با اعلام اين مطلب 
گفت: بر اساس مصوبه شوراي عالي ترافيك شهري كشور، طرح كاهش 

LEZ از نيمه شهريور به صورت ارشادي آغاز خواهد شد. 
وي توضيح داد: در واقع دوربين ها خودروهايي را كه فاقد معاينه فني 

هستند، شناسايي و پيامك هاي ارشادي براي آنها ارسال مي شود. 
دبير شوراي عالي هماهنگي ترافيك ش��هرهاي كشور افزود: در ادامه 
اجراي اين طرح، از ابتداي مهرماه خودروهاي فاقد گواهي معاينه فني 
كه در محدوده طرح زوج و فرد تردد مي كنند، توسط پليس راهور اعمال 
قانون خواهند شد.  محمديان تصريح كرد: محدوده اجراي اين طرح، 
محدوده زوج و فرد شهر تهران است يعني مسافتي در حدود 80كيلومتر 

مربع كه مركز تهران را دربر مي گيرد. 
وي خاطرنش��ان كرد: حدود 300 دوربين پردازش تصوير كه قابليت 
شناسايي پلاك خودروها را داشته باشند، پلاك خودروها را برداشت 
مي كنند و ب��ه بانك اطلاعاتي كه به اين منظور تعبيه ش��ده، ارس��ال 
مي كنند. اين بانك اطلاعاتي، پلاك ها و معاينه فني را مطابقت مي دهد 
كه در صورت فقدان معاينه فن��ي، صاحب خودرو اعمال قانون خواهد 
شد.  دبير ش��وراي عالي هماهنگي ترافيك شهرهاي كشور با اشاره به 
ميزان جريمه نيز گفت: ميزان جريمه بر اس��اس ك��د تخلفات راهور 
50هزار تومان خواهد ب��ود و علت اجراي آن، نزديك ش��دن به فصل 
پايداري ج��وي هوا )وارونگي هوا( در ش��هر تهران اس��ت.  محمديان 
افزود: ما از نيمه آبان و به ويژه آذرماه با پديده وارونگي يا پايداري هوا 
مواجه هستيم و حجم آلاينده هاي توليدي از منابع متحرك مي تواند 
سلامت شهروندان را با خطر مواجه كند، لذا اين يك اقدام پيشگيرانه 
است تا بتوانيم بخشي از آلاينده ها را در آن بازه زماني از طريق كنترل 

آلاينده هاي خودروهاي متحرك به حداقل برسانيم. 
وي تأكيد ك��رد: در معاينه فني يكي از تس��ت ها، كنت��رل حد مجاز 
آلايندگي خودروهاس��ت كه بر اساس اعلام س��ازمان محيط زيست 
تعيين شده است و در معاينه فني به دقت كنترل مي شود.  دبير شوراي 
عالي هماهنگي ترافيك شهرهاي كش��ور ادامه داد: طرح LEZ از اول 
آبان ماه براي تمام تهران اعمال خواهد شد.  وي با اشاره به فراهم كردن 
زيرس��اخت هاي لازم براي اجراي اين طرح گفت: م��ا در اين حوزه دو 
موضوع را به صورت جدي پيگيري كرديم؛ بحث اول سامانه يكپارچه 
معاينه فني كشور بود كه در واقع 440 مركز معاينه فني در سطح كشور 
را از طريق يك سامانه يكپارچه با هم مرتبط كرده ايم، به اين معنا كه 
گواهي كه در جنوبي ترين نقطه كشور صادر مي شود، اطلاعات آن در 

تهران نيز موجود و قابل دسترس است. 
محمديان تأكيد كرد: همچنين ما تلاش كرديم با هماهنگي هاي صورت 
گرفته، معاينه فني را به دليل ميزان مراجعه خودروها براي اجراي اين 

طرح دوشيفته كنيم. 
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